
اجتماعي 0 4

رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر مطرح کرد
پوشش گوسفندی 

شیوه جدید قاچاق مواد مخدر

هر روز ش��یوه های قاچاق مواد مخدر مس��یر 
جدیدی می یابن��د، به تازگی در مرزهای ش��رقی 
گوسفندهای رها شده ای را دیدیم که حامل مواد 
مخدر بودند. به گزارش »وطن امروز«، سردار علی 
مؤی��دی، رئیس پلیس مبارزه ب��ا مواد مخدر ناجا 
با بیان این مطلب و در پاس��خ به پرسش��ی درباره 
چگونگی شناس��ایی روش های انتقال مواد مخدر 
در زندان ه��ا که به صورت بلعیدن وارد می ش��ود، 
اظهارداشت: افراد متخلف مترصد کمترین فرصت 
هستند تا به خواسته ای که دارند برسند و یکی از 
شیوه ها همین است و خوش��بختانه در خیلی از 
ورودی ها به داخل کش��ور و همچنین فرودگاه ها 
چنین دستگاهی وجود دارد. وی با بیان این مطلب 
که تجهیزات نسبی خوبی در این زمینه وجود دارد، 
بیان داش��ت: به دلیل تحریم ها نیاز به مساعدت 
بیشتری در این زمینه اس��ت. مویدی درباره این 
احس��اس که مواد مخدر به صورت علنی از مرزها 
وارد می شود، گفت: خوشبختانه اقدامات موثری که 
در جهت انس��داد مرزها صورت گرفته باعث شده 
کاهش ورود مواد مخدر را شاهد باشیم؛ اما به دلیل 
تقاضایی که این مواد در دنیا دارد، مجرمان تلاش 
می کنند به شیوه های متعددی مواد را انتقال دهند 
که تا به امروز صدها ش��یوه در جهت ورود مواد به 
داخل کشور شناس��ایی شده است. رئیس پلیس 
مبارزه با مواد مخدر ناجا تصریح کرد: به تازگی در 
مرزهای شرقی گوسفندهای رها شده ای را دیدیم 
ک��ه حامل مواد مخدر بودن��د، پس ببینید از چه 
روش هایی برای ورود مواد استفاده می شود و البته 
پلیس روزانه تمام روش ها را رصد کرده و در بهبود 
روش های مبارزه با مواد مخدر از آنها بهره می گیرد. 
س��ردار مؤیدی به مس��دودیت مرزها پرداخت و 
یادآورشد: اگر مرزها به طور کامل مسدود شود به 
دلیل تعامل و ترددهای مرزی مجاز و غیرمجاز باز 
هم آس��یب پذیری ما در مواد مخدر به قوت خود 

باقی است.

تصویب تحقیق و تفحص
 از  محیط  زیست

عضو کمیسیون کشاورزی مجلس از تصویب 
ط��رح تحقی��ق و تفح��ص از س��ازمان حفاظت 
محیط زیست در این کمیسیون خبر داد. عباس 
پاپی زاده، عضو کمیس��یون کشاورزی مجلس از 
تصویب طرح تحقیق و تفحص از سازمان حفاظت 
محیط زیست در کمیس��یون کشاورزی مجلس 
خبر داد و گفت: این طرح چند محور عمده دارد 
و به نظارتی که س��ازمان حفاظت محیط زیست 
باید روی کنترل برخی پروژه ها و دخل و تصرف 
در منابع طبیعی می کرد مربوط می شود. وی به 
فارس بیان داش��ت: به عنوان مث��ال وزارت نیرو 
اقداماتی مانند سدس��ازی را انجام داده که منابع 
آبی را نابود کرده است و همین امر موجب پدید 
آمدن کانون ریزگردهاست و سازمان محیط زیست 
هیچ گونه نظارتی روی آن نداش��ت و  هم اکنون 
13 اس��تان کش��ور ب��ا آن درگیرن��د. وی اظهار 
داشت: مس��ائل بعدی هزینه کرد بودجه مربوط 
به ریزگردها، دریاچه ارومیه، مش��کلات زیس��ت 
محیطی و بحث بنزین های آلوده است که هدف 

تحقیق و تفحص است.

 مس��عود قاس��می، رئیس انجمن آترواسکلروز 
ایران از ورود تکنولوژی جدید درمان بیماری های 

وریدی به کشور خبر داد.
 ب��ه گفته عظی��م بابای��ی، ش��هردار منطقه 6 
هفدهمین دوره ازدواج دانشجویی به همت نهاد 
رهبری در دانشگاه تهران و با مشارکت شهرداری 
منطقه 6 روز ش��نبه 29 اردیبهش��ت ماه برگزار 

خواهد شد.
 براس��اس اعلام رضا قدمی، مدیرعامل سازمان 
س��اماندهی مش��اغل ش��هر تهران هی��چ دکه 
مطبوعاتی از این پس حق فروش س��یگار ندارد 

و دکه های متخلف پلمب می شوند.
 در پی انتشار شایعه ای در شبکه های اجتماعی 
مبنی بر پخش ویروس ایدز توسط عده ای به بهانه 
چک کردن قند خون، محمدمهدی گویا، رئیس 
مرکز مدیریت بیماری های واگیر وزارت بهداشت 

این خبر را تکذیب کرد.
 اس��فندیار چهاربند، مدیرکل آموزش وپرورش 
ش��هر تهران از اختصاص س��الانه یک میلیارد و 
200 میلیون تومان بودجه جهت پیش��گیری از 

اعتیاد در مدارس خبر داد.

رئیس کمیسیون آموزش مجلس:
خصوصی سازی مدارس جرم است

در ص��ورت ادامه واگ��ذاری مدارس دولتی 
ب��ه بخ��ش خصوصی، ای��ن موض��وع بالاتر از 
تخلف قرار خواهد گرفت و به عنوان جرم تلقی 
می شود. محمدمهدی زاهدی، رئیس کمیسیون 
آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی با 
اش��اره به موضوع واگذاری م��دارس دولتی به 
بخش خصوصی، اظهار داشت: در بودجه سال 
94 مصوب ش��د تا پایان برنامه پنجم توسعه، 
واگ��ذاری مدارس دولت��ی به بخش خصوصی 
متوقف ش��ود.  زاهدی در پاسخ به این پرسش 
که »خبرهایی درباره ادامه دار بودن این واگذاری 
با دور زدن قانون ادامه دارد و آیا چنین چیزی 
ام��کان دارد؟« به فارس گف��ت: ادامه واگذاری 
مدارس دولت��ی به بخ��ش خصوصی، تخلف 
است، مگر می ش��ود قانون را اجرا نکرد. رئیس 
کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای 
اس��لامی تأکید کرد: در صورت اجرایی نشدن 
قانون این موض��وع بالاتر از تخلف قرار خواهد 

گرفت و به عنوان جرم تلقی می شود.

لابی گری برای جلوگیری از 
استیضاح فانی

مجل��س  در  ب��وکان  م��ردم  نماین��ده 
ش��ورای اس��لامی نسبت به تش��کیل جلساتی 
خ��ارج از صح��ن علنی مجل��س ب��رای اقناع 
اس��تیضاح کنندگان وزیر آموزش وپرورش انتقاد 
کرد. به گزارش ایس��نا، محمدقس��یم عثمانی، 
نماینده مردم بوکان در مجلس شورای اسلامی 
در تذکراتی در جلسه علنی مجلس گفت: طبق 
اصل 3 قانون اساس��ی، تامین ش��أن مجلس و 
نمایندگان برعهده هیات رئیس��ه مجلس است 
و یک��ی از وظای��ف ما وظیفه نظارتی ب��ا 2 ابزار 
س��وال و استیضاح است که جلوی هر دو گرفته 
شده و این برخلاف آیین نامه مجلس است. وی 
ادامه داد: طبق م��اده 222، نمایندگان مجلس 
می توانند با امضای 10 نفر وزیر یا هیات وزیران 
را استیضاح کنند و طبق ماده 223 هیات رئیسه 
موظف است در اولین جلسه علنی استیضاح را 
اعلام وصول کرده و در همان روز متن استیضاح 
را ب��رای وزیر یا وزیران ارس��ال کن��د. این عضو 
کمیس��یون برنامه و بودجه مجلس خاطرنشان 
کرد: اگر قرار باش��د ما استیضاح کنندگان وزیر 
آموزش وپ��رورش قانع ش��ویم در همین صحن 
علنی قانع می ش��ویم نه اینکه برای ما جلسه ای 
خارج از صحن علنی بگذارند. در کجای آیین نامه 
آمده هیات رئیسه جلس��ه بگذارد و آنجا درباره  
اس��تیضاح تصمیم گیری ش��ود؟ نماینده مردم 
بوکان در مجلس همچنین با تاکید بر اینکه اعلام 
وصول نش��دن اس��تیضاح وزیر آموزش وپرورش 
خلاف آیین نامه است، تصریح کرد:  اصل 3 قانون 
اساس��ی و بند یک آن بر ایجاد محیط مناسب 
برای رشد فضایل اخلاقی تاکید کرده است که با 
این نارضایتی در آموزش وپرورش فضایل اخلاقی 
رشد نمی کند. وی همچنین به برخی مشکلات 
موجود در وزارت آموزش وپرورش اش��اره کرد و 
افزود: اجازه دهید با اس��تیضاح وزیر، ما وظیفه  

نمایندگی مردم را به درستی بجا بیاوریم.

معاون آموزشی وزارت علوم:
بسیاری از رشته  های دانشگاه آزاد 

بدون مجوز است
تاکنون هزار و600 رش��ته محل دانش��گاه 
آزاد بررس��ی ش��ده و تا آخر اردیبهشت ماه این 
بررسی به نتیجه خواهد رسید. مجتبی شریعتی 
نیاسر، معاون آموزشی وزارت علوم  در پاسخ به 
پرسشی درباره آخرین نتایج بررسی رشته های 
بدون مجوز دانشگاه آزاد گفت: تعریف رشته های 
ب��دون مج��وز از نگاه وزارت عل��وم یعنی اینکه 
دانشگاه بدون مجوز شورای گسترش رشته ای 
را اضافه کرده باشد و اگر این تعریف را بپذیریم 
خیلی از رش��ته های دانش��گاه آزاد بدون مجوز 
شورای گسترش دایر شده اند. وی به مهر افزود: 
رشته های دانشگاه آزاد که واجد شرایط هستند، 
مستقیم از سوی شورای گسترش اعلام خواهند 
شد. دانشگاه آزاد قول داده است با همکاری هایی 
که انجام می دهد رش��ته های ب��دون مجوز هم 
شاخص های لازم را کسب کنند.  معاون آموزشی 
وزارت علوم گفت: با رئیس دانشگاه آزاد به این 
تفاهم رسیده ایم که از این به بعد تمام رشته های 
دانشگاه براساس مصوبات شورای گسترش اضافه 
شود. وی خاطرنش��ان کرد: هیچ مشکلی برای 
افرادی که در رشته های بدون مجوز دانشگاه آزاد 
تحصیل کرده اند، پی��ش نمی آید و وزارت علوم 
تنها به دنبال این راهکار اس��ت که دانشجویان 
در کم��ال آرامش و ب��دون دغدغه به تحصیل 
خود ادامه دهند، چراکه دانشجو نباید به دلیل 

سوءمدیریت برخی افراد ضربه بخورد.

نبض جامعه

گروه اجتماعی: از 12 اردیبهشت تاکنون 
یکه��زار و700 دس��تگاه خ��ودرو توقیف 
شده اند که ۸۵0 دستگاه  از آنها، خودروی 
لوکس بوده اند.  سردار سیدتیمور حسینی، 
رئیس پلیس راهور تهران بزرگ در نشست 
خبری با حضور اصحاب رسانه این نشست 
را تقدی��ر از رؤس��ای مناط��ق و معاونان 
حمل ونق��ل ترافیک عنوان ک��رد و اظهار 
داشت: به واس��طه توفیق ناشی از کاهش 
 تلف��ات تصادفات در س��ال 93 و کاهش 
1۵ درصدی تلفات ناشی از آن که معادل 
109 نفر بوده اس��ت از رؤسای پلیس 17 
منطق��ه از مناطق بیس��ت ودوگانه تهران 
تجلیل ش��د، چرا ک��ه این توفی��ق برای 
پنجمین س��ال متوالی اس��ت که نصیب 

پلیس راهور تهران بزرگ می شود.
برنامه ریزی پلیس برای تعطیلات ■

 رئیس پلیس راهور ته��ران بزرگ به 
برنامه های آتی راهور اشاره و تصریح کرد: 
در چند روز آینده تعطیلات 3 روزه ای را در 

پیش داریم که برای این مدت پیش بینی های ویژه ای 
در نظر گرفته شده، چرا که از یک طرف مسافرت هایی 
از تهران به سایر استان ها را شاهدیم و از طرف دیگر 
مراجعه شهروندان تهرانی به تفرجگاه ها را داریم که 
با یک برنامه عملیاتی پیش بینی های لازم انجام شده 
تا تعطیلات به نحو شایس��ته ای رقم خورد. س��ردار 
حسینی به آغاز طرح خط سفید از هفته آینده اشاره 
کرد و افزود: فاز جدید طرح خط سفید در سال 94 را 
از روز یکشنبه آغاز خواهیم کرد که متمرکز در هسته 
مرکزی تهران است اما از تقاطع های مهم سطح شهر 

تهران نیز غافل نخواهیم بود. 
ایست پلیس به 850 خودروی لوکس مزاحم ■

وی به بحث طرح های شبانه پرداخت و اظهارداشت: 
بحث کنترل معابر در ساعات پایانی شب و اولیه بامداد 
در دستور کار است؛ سال گذشته 2 شب در هفته این 
طرح را اجرا می کردیم اما با توجه به حساس��یت های 
موجود و مطالبات مردم که خواستار برخورد و کنترل 
رانندگان پرخطر و دارای رفتارهای تهاجمی بودند از 
اواسط اردیبهشت ماه این طرح را به صورت مستمر و 
شبانه اجرا کردیم. این مقام ارشد راهور تصریح کرد: از 

12 اردیبهشت ماه بالغ بر یکهزار و700 دستگاه خودرو 
که مرتکب تخلف حادثه ساز و ایجاد مزاحمت از نوع 
دور دور شده بودند اعمال قانون و به پارکینگ منتقل 
ش��دند. وی تعداد خودروهای لوکس  توقیف شده در 

این طرح را ۸۵0 خودرو عنوان کرد.
دوردور کردن ممنوع ■

رئی��س پلیس راه��ور تهران بزرگ در پاس��خ به 
پرسش��ی درب��اره دوردور کردن ماش��ین ها و اینکه 

برخ��ورد با این اف��راد وظیفه کدام پلیس 
اس��ت، عنوان کرد: ایج��اد بی نظمی برابر 
قانون مجازات اس��لامی جرم است و برای 
آن مجازات تعیین ش��ده، چرا که دوردور 
کردن با رفتارهای دیگری همچون سرعت، 
سد معبر، توقف غیرمجاز و... همراه می شود 
که مصداق بارز بی نظمی اس��ت. حسینی 
اظهار داش��ت: به دنبال برخ��ی اتفاقاتی 
که در س��طح جامعه با آن مواجهیم، هیچ 
تفکیکی بی��ن وظیفه تخصصی پلیس ها 
نیس��ت. پلیس راهور یا انتظامی یا امداد 
یا امنیت مطرح نیس��ت بلک��ه همه اینها 
موظفند با این مصداق بی نظمی برخورد 

لازم را داشته باشند.
موتورسواران زیر ذره بین راهور ■

رئی��س پلیس راه��ور ته��ران بزرگ 
یکی از مصادی��ق بی نظمی را درباره عبور 
موتورس��واران از پیاده روها و چراغ قرمزها 
عنوان ک��رد و یادآور ش��د: پلیس وظیفه 
ایج��اد نظ��م را ب��ر عه��ده دارد و با همه 
مصادیق بی نظمی مقابل��ه می کند. وی بحث جدی 
دیگر در حوزه راهور را توزیع بار و پخش مواد خوراکی، 
ش��وینده و... دانس��ت و گفت: در آینده نزدیک برای 

ساماندهی این حوزه نیز طرح هایی اجرا خواهد شد. 
ساماندهی تابلوهای راهنمایی و رانندگی ■

رئیس پلیس راهور تهران بزرگ درباره ساماندهی 
تابلوهای راهنمایی و رانندگی در س��طح شهر تهران 
اظهار داشت: تا به امروز ۸0 درصد از تابلوها در سطح 
شهر ساماندهی شده اند. این ساماندهی شامل حذف 
کامل تابلو، حذف مکمل و حتی در جاهایی زمان دار 
کردن و نصب تابلوی جدید بوده است. وی با اشاره به 
اینک��ه 200 تقاطع تهران دارای دوربین ثبت تخلف 
است، تصریح کرد: در 700 تقاطع نیز هوشمندسازی 
انجام شده که امیدواریم به 600 تا 700 مورد دوربین 
ثبت تخلف برسیم. حس��ینی درباره طرح ترافیک و  
نرس��یدن کارت طرح ترافیک به افراد ثبت نام ش��ده 
خاطرنش��ان کرد: همین که فرد در سیستم ثبت نام 
کرده باشد و پذیرش اولیه را گرفته باشد و در سیستم 
پلاکش تعریف ش��ده باشد کافیست و اگر کارتی به 

کسی نرسیده باشد نباید نگران باشد.

خبرهای مهم از زبان فرماندهان نیروی انتظامی 

850 لوکس سوار مزاحم در تور پلیس
نیمکت

دانشگاه

بسته های 23و13روزه سفر به عتباتاعتراض مجمع نظام پزشکی به تعرفه های ۹4

عضو شورایعالی نظام پزشکی در گفت وگو با »وطن امروز« عنوان کرد

جزایر مدیریتی در مقابل تجمیع بیمه ها

گ�روه اجتماع�ی: اعض��ای مجمع 
عمومی سازمان نظام پزشکی طی 
نامه ای به معاون اول رئیس جمهوری، خواستار اصلاح 
روند تعرفه گذاری و بازگش��ت به مصوبات شورایعالی 
بیمه شدند. به گزارش شفا آنلاین، عباس آقازاده، رئیس 
مجمع عمومی سازمان نظام پزشکی به نمایندگی از 

اعضای این مجمع طی نامه ای 
به اس��حاق جهانگیری، معاون 
ضم��ن  رئیس جمه��وری  اول 
اعتراض به رون��د تعرفه گذاری 
خواس��تار اص��لاح ای��ن مهم و 
بازگشت به مصوبات شورایعالی 

بیمه ش��دند. در بخش هایی از این نامه آمده اس��ت: 
چنانچ��ه اش��راف دارید مطابق قانون توس��عه پنجم 
بند »ه« ماده 3۸، ش��ورایعالی بیم��ه وظیفه دارد در 
ابتدای هر س��ال تعرفه های جدید خدمات سلامت را 
اعلام کند و در کارشناسی این تعرفه ها نیز بر مبنای 
بن��د ۸ ماده 1 قانون بیم��ه خدمات همگانی، قیمت 

تمام ش��ده باید پایه محاسبات سالانه باشد. با وجود 
انعطاف فراوان ش��ورایعالی س��ازمان نظام پزشکی و 
نمایندگان این س��ازمان در شورایعالی بیمه در پایان 
سال 93 تعرفه های تش��خیصی و درمانی برای سال 
1394 تعیین شد و متاسفانه به هنگام اعلام از سوی 
مقامات مسؤول دولتی، مصوبات شورایعالی بیمه نیز 
دستخوش جرح و تعدیل شده 
اس��ت. در ادام��ه رئیس مجمع 
نظام پزشکی  عمومی س��ازمان 
نوش��ته اس��ت: ضمن اعتراض 
به رویه تعرفه گذاری خواس��تار 
اصلاح این امر مهم و بازگش��ت 
به مصوبات شورایعالی بیمه هستیم. به همین دلیل با 
حمایت قاطع از نامه شماره 1/۵72۸ مورخ 1394/2/9 
ریاس��ت کل سازمان نظام پزشکی، مستدعی است با 
بذل توجه به تبعات نگران کننده آن دس��تور فرمایند 
تعیین تعرفه خدمات تش��خیصی درمانی در س��ال 

1394 مورد بازنگری و اصلاح قرار گیرد.

حام�د نجفی مهر: درحالی س��ال 
آخر برنامه پنجم توسعه را سپری 
می کنیم ک��ه برخی از مواد ای��ن برنامه همچون 
طرح تجمیع بیمه ها هنوز بر زمین مانده و اجرایی 
نشده است. ناهماهنگی بین 17 سازمان بیمه گر 
طی این سال ها باعث شد برنامه ریزی های صورت 
گرفت��ه برای به فرجام رس��اندن م��اده 3۸ قانون 
پنجم توس��عه تا این زمان به نتیجه نرسد و یکی 
از زیرس��اخت های فراهم آمدن عدالت در سلامت 
به فاز عملیاتی نزدیک نشود.  داریوش طاهرخانی، 
 عضو ش��ورایعالی نظ��ام پزش��کی در گفت وگو با 
»وطن امروز« با تشریح پشت پرده برخی مخالفت ها 
در روند اجرایی تجمی��ع بیمه ها بزرگ ترین مانع 
در این مس��یر را حفظ جزیره مدیریتی در برخی 

سازمان های بیمه گر معرفی کرده است.
نوای ساز مخالف از بهارستان ■

داری��وش طاهرخانی، عضو ش��ورایعالی نظام 
پزش��کی با اشاره به برنامه پنجم توسعه و تمکین 
نکردن سازمان های بیمه گر از اجرای قانون تجمیع 
بیمه ها بیان داشت: متاس��فانه برخی نمایندگان 
مجلس با این برنامه مخالفن��د و برخی از آنها در 
زمان تصویب این قانون در مجلس وقت نیز حضور 
داشته اند،  بر این اساس این موضوع از چند جنبه 
قابل بررس��ی است. طاهرخانی با بیان اینکه زمان 
مخالفت با این قانون به سرآمده است، اظهارکرد: 
نمایندگان در زمان تصویب،  مخالفت یا موافقت 
خ��ود را اعلام کرده اند و مبنای تصویب این قانون  
برپایه منابع موجود و با بررسی کارشناسی صورت 

گرفته است.
به باور این عضو شورایعالی نظام پزشکی افرادی 
که ساز مخالف می زنند باید توجه داشته باشند که 
ممکن است رای شورای نگهبان و مجلس را مورد 

تشکیک قرار دهند.
ترس از حذف حریم مالی ■

وی با اشاره به دومین بهانه مخالفت با تجمیع 
بیمه ه��ا مبنی ب��ر از بین رفتن حری��م در منابع 
صندوق های گوناگون خاطرنشان کرد: در دهه 70 
که بیمه همگانی به تصویب رس��ید صندوق های 
مختلف��ی نظیر کارکنان دول��ت، خویش فرمایان، 
روس��تاییان و سایر اقشار در سازمانی واحد  به نام 
بیمه خدمات درمانی مشغول فعالیت و از یک واحد 
راهبری شده است اما مدیرعامل آنجا این اختیار را 
نداشت که از محل یک صندوق برای بیمه شدگان 
سایر صندوق ها هزینه کند. عضو شورایعالی نظام 
پزش��کی یادآور ش��د: امروز هم با تجمیع بیمه ها 
همی��ن رویه دنبال خواهد ش��د و ب��ه مدیرعامل 
سازمان بیمه سلامت این اختیار داده نخواهد شد 
که از محل یک صندوق برای بیمه ش��دگان سایر 
صندوق ه��ا هزینه کند. وی با اش��اره به صیانت از 
منابع صندوق ها به صورت جداگانه بیان داش��ت: 
با تجمیع بیمه ها امکان اجرایی ش��دن بس��یاری 
از قوانی��ن در کش��ور فراهم خواهد ش��د و زمینه 

شکوفایی طرح های دیگری در حوزه سلامت هم 
به وجود خواهد آمد. این موضوعی است که برای 

بیماران بسیار مفید خواهد بود.
تأمین اجتماعی، سد راه تجمیع ■

طاهرخان��ی با بی��ان اینکه تامی��ن اجتماعی 
یک��ی از مخالفان اجرای این برنامه اس��ت، عنوان 
ک��رد: س��ازمان تامین اجتماعی براس��اس آماری 
که به عنوان عملکرد س��ال 92 منتشر کرده است 
 ب��رای ارائه خدم��ات درمانی به بیمه ش��دگانش 
77 تریلی��ون ریال هزینه کرده در صورتی که اگر 
همین خدمات را با پرداخت صد در صد هزینه ها از 
بخش دولتی خریداری کرده بود و بیمه شدگانش 
همه خدماتش��ان را در سراسر کش��ور به صورت 
رایگان در همه مراکز دولتی و دانشگاهی دریافت 
می کردن��د، در آن صورت  در ح��دود 2 تریلیون 
ری��ال صرفه جویی هم به عم��ل می آمد. به گفته 
این عضو شورایعالی نظام پزشکی باید دقت داشت 
ک��ه علاوه ب��ر مبلغی که قاب��ل صرفه جویی بوده 
است،  بیماران در مراجعات خود به مراکز درمانی 
هزینه های جانبی دیگری را نیز متقبل شده اند و 
حتی چالش های جدی اقتصادی نیز برای برخی 
افراد به وجود آمده اس��ت. وی با تاکید بر اهمیت 
تجمیع بیمه ها اذعان داشت: اگر نگاه مدیریتی در 
س��ازمان های بیمه گر ایجاد شود و به جای حفظ 

جزایر مدیریتی خود به سمت اجرای قانون پیش 
روند به طور قطع شاخص پرداخت از جیب مردم 
به رقم 30درصد که در قانون توس��عه کش��ور در 
نظر گرفته ش��ده نزدیک تر می ش��ود. طاهرخانی 
اف��زود: حدود 40میلیون نفر در ایران بیمه ش��ده 
س��ازمان تامین اجتماعی هس��تند یعنی بیش از 
نیمی از جمعیت کش��ور از این س��ازمان خدمات 
دریافت می کنند که اگر مقاومت این س��ازمان در 
براب��ر تجمیع از بین برود  و بیمه ش��دگانش همه 
خدمات مورد نیازشان را از مراکز دولتی به صورت 
رایگان دریافت کنند به طور حتم پرداختی از جیب 
بیماران در کشور به درصد پایین تری خواهد رسید.

حفظ جزایر مدیریتی ■
وی درباره بزرگ ترین مانعی که در مسیر تجمیع 
بیمه ها وجود دارد، خاطرنش��ان کرد: بزرگ ترین 
مشکل و مانعی که س��د راه تجمیع بیمه ها شده 
و فرجام این قانون چند س��اله را به تاخیر انداخته 
است حفظ جزایر مدیریتی در سازمان های بیمه گر 
اس��ت. به باور این عضو ش��ورایعالی نظام پزشکی 
حف��ظ جزایر مدیریتی باعث ش��ده روند تجمیع 
بیمه ها با کندی به پیش رود و در این میان بیماران 
متضرر خواهند شد، چرا که با تجمیع بیمه ها یک 
نفر در راس سازمان های بیمه گر قرار خواهد گرفت 
و باقی مدیران باید در پست های دیگر انجام وظیفه 
کنند که همین موضوع باعث مقاومت افراد در برابر 
تجیمع بیمه ها شده است در حالی که طولانی تر 
شدن این ماجرا تنها به ضرر بیماران و نظام سلامت 

کشور است.

گروه اجتماع�ی: مدیرکل عتبات 
عالیات س��ازمان حج و زیارت از 
آماده سازی بس��ته های 23 روزه و 13 روزه عتبات 
 ب��رای زائ��ران در ماه مب��ارک رمضان خب��ر داد. 
به گزارش »وطن امروز«، محسن نظافتی مدیرکل 
عتبات عالیات سازمان حج و زیارت  گفت: هرساله 

به دلیل اینکه زائران می خواهند 
از فضیل��ت روزه در م��اه مبارک 
رمضان به��ره ببرند، مدتی از ماه 
مبارک این سفر معنوی با کاهش 
روبه رو  می شد و درخواست های 
زیادی برای آماده س��ازی شرایط 

گرفتن روزه وجود داش��ت. وی افزود: امسال برای 
اولین بار بس��ته هایی طراحی شد تا زائران بتوانند 
روزه خود را در عتبات عالیات گرفته و به وطن خود 
بازگردند. نظافتی طراحی این بس��ته را به گونه ای 
عنوان کرد که زائر بتواند در حداقل یکی از شهرهای 
مذهبی عراق 10 روز قص��د اقامت کند. مدیرکل 

عتبات عالیات سازمان حج و زیارت  تصریح کرد: در 
بسته های 23 روزه یک روز اختصاص به رفت و آمد 
دارد و 10 روز در نج��ف و 10 روز در کرب��لا اقامت 
می کنند و یک روز هم به سفر کاظمین اختصاص 
 می یاب��د. وی خاطرنش��ان کرد: اما در س��فر های 
13 روزه ی��ک روز در رفت و آمد، 10 روز در نجف 
یا در کرب��لا و یک روز هم 
جوادین  امامی��ن  زی��ارت 
در دس��تور کار قرار خواهد 
گرف��ت. مدی��رکل عتبات 
عالیات سازمان حج و زیارت 
با اعلام اینکه این بسته ها در 
صورت به حد نصاب رسیدن کاروان ها امسال اجرا 
می شود، گفت: برای این ایام یعنی ابتدای ماه مبارک 
رمضان فقط برنامه سفرهای زمینی در مرحله اول 
که امسال برگزار می شود، پیش بینی شده است و 
امیدواریم برای سال های آینده سفر های هوایی هم 

اضافه شود.

سلامت

گپ و گفت

زیارت

پنجشنبه 24 اردیبهشت 13۹4وطن امروز  شماره 1600 

کوتاه و گویا

نمای نزدیک

وضعیت کشت خشخاش در کشور
تشریح 5 اولویت پلیس در مبارزه با موادمخدر و واکنش به کشت خشخاش در داخل کشور از مهم ترین 
اظهارات مطرح شده از سوی جانشین فرمانده ناجاست. سردار اسکندر مومنی، در نخستین حضورش 
به عنوان جانش�ین فرمانده نیروی انتظامی 5 اولویت پلیس در حوزه مبارزه با موادمخدر را تشریح کرد 
وگفت: ناجا با تمام توان خود برای تحقق این اولویت ها اقدام خواهد کرد که در این بین نخستین اولویت 
مقابله با ورود موادمخدر به داخل کش�ور اس�ت.  وی یادآور شد: دومین اولویت ما بحث مقابله با توزیع 
موادمخدر اس�ت که به جد پیگیر آن هس�تیم و اولویت سوم نیز پیشگیری است چراکه ما پیشگیری 
را امری مهم می دانیم. جانشین فرمانده ناجا با تاکید بر اینکه پیشگیری از اولویت ها و برنامه های اصلی 
نیروی انتظامی است، خاطرنشان کرد: اولویت چهارم بحث درمان و جمع آوری معتادان است که امیدواریم 
اقدامات لازم و زیرس�اخت های مناس�ب در این باره تامین ش�ود. وی در واکنش به کشت خشخاش در 
داخل کشور خاطرنشان کرد: در این مورد اگر خبری به ما برسد بی درنگ مقابله خواهد شد اما اینکه به 
طور رسمی گزارشی پیرامون کشت موادمخدر در کشور داشته باشیم مورد تایید نیست و اجازه نیز داده 
نمی شود، البته مردم ما نیز چنین کاری را انجام نخواهند داد، چراکه از موادمخدر آسیب فراوانی دیده اند.


